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Verslag van de vergadering van de commissie Algemene Zaken, gehouden op 29 mei 2019 in de 
raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
De heer J.P.H. Gruijters voorzitter 
De heer R.A.G. van den Berkmortel lid 
De heer H.M.M. van Bree lid 
De heer M.J.T. van der Heijden lid 
De heer J.H. Strijbosch lid 
De heer B.M. Straatman lid 

De heer R. van Heugten plv. lid commissie RD (bij punten 5 en 6)
De heer A.M. Brouwers Voorzitter commissie RD (bij punten 5 en 6)
De heer A.P.H. van der Aa lid commissie RD (bij punten 5 en 6)
De heer J.B.J.A.M. Hendriks lid commissie RD (bij punten 5 en 6)

Mevrouw R. van de Zanden wethouder 
De heer J. Briels wethouder
De heer T. Meulensteen wethouder
De heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier 
 

Afwezig:
De heer J.J.M. Brouwers lid 
De heer F.L.J. van der Meijden burgemeester

1. Opening.
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. 
Voor de punten 5 en 6 van de commissie Ruimtelijk Domein hebben mevrouw Van Schaijk en de 
heren Gloudemans en Van Sinten zich afgemeld. De heer Van Heugten neemt waar voor 
mevrouw Van Schaijk. De heer Strijbosch vervangt de heer Gloudemans en de heer Van Zeeland 
vervangt de heren J. Brouwers en Van Sinten.
Er hebben zich geen insprekers gemeld.

2. Vaststelling van de agenda.
De agendapunten 5 en 6 komen van de agenda van de commissie Ruimtelijk Domein. Leden van 
de commissie Ruimtelijk Domein sluiten bij deze punten aan.
De agenda wordt vervolgens conform het concept vastgesteld. 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 7 mei 2019.
De besluitenlijst wordt in overeenstemming met het concept vastgesteld.
De heer Van den Berkmortel merkt op dat de offerte voor een buurt whatsappgroep van de 
toezeggingenlijst is gehaald. Hij vraagt of dit traject nog loopt en of de commissie op de hoogte 
gehouden kan worden van de stand van zaken. 



2/5

Toegezegd wordt dat de burgemeester schriftelijk zal antwoorden op deze vraag.
  

4. Ingekomen stukken en mededelingen.
Naar aanleiding van de RIB Overzicht financiën afval 2018 vraagt de heer Strijbosch of de 
de toekomstplannen voor de milieustraat nog voor de begroting aan de Raad zullen worden 
voorgelegd. 
Wethouder Van der Zanden verwijst naar de eerder gegeven presentatie over een circulaire 
economie. Er loopt momenteel een onderzoek naar de harmonisatie van het beheer van de 
milieutraat met andere gemeenten waar Blink ook de milieustraat beheert. In de tweede helft 
van 2019 worden in een aparte bijeenkomst voor de raad keuzes voorgelegd over onder andere 
de milieustraat. 
De heer Straatman vraagt om een toelichting op het bericht dat de verklaring van de accountant 
over de jaarrekening mogelijk pas op de dag van de behandeling door de raad wordt 
toegezonden. 
Wethouder Van der Zanden geeft aan dat dit bericht pas op het laatste moment door de 
accountant is verstrekt. De organisatie probeert hier zo goed mogelijk op in te spelen door al 
het nodige voorwerk te doen. Zodra de jaarrekening door het college is vastgesteld zal die 
worden toegezonden aan de raad. Het verslag van de accountant volgt mogelijk pas op de dag 
van de behandeling van de jaarrekening. 
Wethouder Meulensteen meldt de commissie dat er onlangs een gesprek heeft plaatsgevonden 
met de omwonenden over de toekomst van ’t Anker. Ook bij hen leeft de wens om een 
renovatie van het gebouw in het onderzoek te betrekken. De eindresultaten van het onderzoek 
zullen mede daardoor pas na de zomer aan de raad kunnen worden voorgelegd. 
Wethouder Briels verwijst naar de raadsinformatiebrief over de evaluatie van de samenwerking 
Peelgemeenten. Afgesproken is dat in de verschillende colleges op 11 juni een aantal 
beslispunten worden vastgesteld. Op basis daarvan zal een werkprogramma worden opgesteld 
voor de rest van het jaar. Na 11 juni worden de raad en commissie hierover zo snel mogelijk 
geïnformeerd. 

5. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Leekbusweg 5, Beek en 
Donk.
De heer Hendriks pleit voor het opstellen van beleid om burgerbewoning op industrieterreinen 
niet meer toe te staan omdat dit niet meer past in deze tijd.
Wethouder Meulensteen snapt deze gedachte maar stelt dat het weigeren van medewerking aan 
dit verzoek in dit geval niet mogelijk is omdat er in andere gevallen ook medewerking is 
verleend. Het ontwikkelen van nieuw beleid is nogal ingrijpend aangezien dit soort verzoeken 
maar zelden voorkomt. 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen.

6. Voorstel tot vaststelling van de integrale visie voor ’t Gulden Land.
De Straatman spreekt van een mooi project, wat wel veel geld kost. Zijn partij overweegt alleen 
medewerking te verlenen als dat kan binnen de huidige begroting. Een lastenverhoging om dit 
mogelijk te maken ziet hij niet zitten. In dit verband vraagt hij in hoeverre de raad zich 
committeert aan de geraamde kosten als deze visie wordt vastgesteld.
De heer Van Zeeland is benieuwd naar de financiële paragraaf bij de visie. Hij merkt op dat in 
verhouding veel van de projecten landen op Helmonds grondgebied. Verder wijst hij op het feit 
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dat in het plangebied eerder ook een mogelijke oplossing voor de verkeersproblematiek bij de 
Beekse brug is geprojecteerd. Hij vraagt wat in dat verband de gevolgen zijn als deze visie 
wordt vastgesteld. Tot slot wijst hij op de eventuele mogelijkheden in combinatie met de 
Heikantvisie.  
De heer Van Heugten vraagt aandacht voor een weloverwogen toegangsbeleid van de natuur in 
het gebied. Gelet op het hoge kostenplaatje dat aan de visie hangt pleit hij ervoor om steeds  
stap voor stap per project een goede afweging te maken en ook met elkaar vast te stellen 
wanneer een project geslaagd is. Tot slot vindt hij het van belang dat alle te nemen initiatieven 
doordacht recht doen aan het gebied en dat niet alleen gekeken wordt naar economische 
motieven.
Volgens de heer Van der Aa liggen er ook kansen voor bijvoorbeeld natuurcompensatie en een 
inhoudelijke invulling van de nog op te stellen regionale energie strategie. Hij vraagt aandacht 
voor een goede kostenbeheersing.
De heer Strijbosch pleit voor een goede balans tussen natuur en recreatie. Ook op financieel 
gebied dient een goede balans gevonden te worden in de samenwerking met Helmond.  
Wethouder Briels legt uit dat de visie in samenwerking met veel direct betrokken partijen, 
waaronder het IVN, tot stand is gekomen. De mogelijkheden voor natuurcompensatie zullen 
worden bekeken. Naar aanleiding van de vraag van de heer Straatman merkt hij op dat met de 
vaststelling van de visie er nog geen financiële middelen beschikbaar worden gesteld. Hierover 
zal de raad een afzonderlijk besluit moeten nemen. Hij wijst er echter op dat dit natuurlijk ook 
niet geheel lost van elkaar kunt zien. Om investeerders te trekken moet je wel over een visie 
beschikken. De projecten in het gebied worden naar rato verdeeld tussen Helmond en Laarbeek. 
Ieder afzonderlijk project in de visie waar krediet voor nodig is zal aan de raad worden 
voorgelegd in verband met het budgetrecht. Hij wijst in dit verband ook op de 
subsidiemogelijkheden die daarbij steeds in beeld zullen worden gebracht. Het is in zijn ogen 
niet reëel om te wachten met de visie tot er een oplossing is gevonden voor de problematiek bij 
de Beekse brug. De visie sluit wat dat betreft overigens niets uit. Er is zeker sprake van een 
relatie met het gebied de Heikant. Veel recreatieve projecten uit de visie landen in Aarle-Rixtel 
waardoor veel van de revenuen ook daar terecht zullen komen. 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen.

7. Presentatie Financiële verordening en spelregels.
Er wordt een presentatie verzorgd door mevrouw Tinnemans. Zij beantwoordt een aantal 
verhelderende vragen vanuit de commissie.

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen.

8. Presentatie Nota waardering en afschrijving reserves en voorzieningen.
Er wordt een presentatie verzorgd door mevrouw Tinnemans. Zij beantwoordt een aantal 
verhelderende vragen vanuit de commissie.

De heer Van Zeeland vraagt wat de mogelijkheden zijn met betrekking tot het toerekenen van 
ambtelijke inzet aan de grondexploitatie, met het oog op het drukken van de 
vennootschapsbelasting.
Wethouder Van der Zanden geeft aan dat dit duidelijk wordt gemaakt in de grondnota die ter 
vaststelling aan de raad wordt aangeboden. 
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Naar aanleiding van een daartoe gestelde vraag van de heer Van Bree merkt zij op dat vaste 
activa tot nihil wordt afgeschreven maar dat op grond niet wordt afgeschreven.

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen.

9. Voorstel tot vaststelling van de Startnotitie Regionale Energiestrategie (RES) 
van de Metropoolregio Eindhoven.
De heer Van Zeeland stemt in met het voorstel. Wel pleit hij voor een goede afstemming met de 
sub-regio’s, gelet op het feit dat die waarschijnlijk ook een deel van de opdracht van de steden 
moeten opvangen.
De heer Van Bree ondersteunt het voorstel volmondig en is blij met deze stap op weg naar een 
goede samenwerking met de andere regiogemeenten.
De heer Strijbosch informeert naar de landbouw en industrie in de op te stellen strategie. Hij 
vraagt aandacht voor voldoende draagvlak in de samenleving. Het is belangrijk dat inwoners 
niet alleen de lasten maar ook de lusten krijgen.
De heer Van der Heijden wijst op het belang van voldoende capaciteit op het netwerk. De 
betrokkenheid van Enexis is dan ook belangrijk. Hij is benieuwd hoe dit plan zich verhoudt tot 
de visie buitengebied. Het is zaak helder te krijgen waar we bepaalde energievoorzieningen wel 
of juist niet willen hebben.
De heer Van den Berkmortel spreekt van een ambitieus project. Hij maakt zich zorgen over de 
toezegging dat wordt ingestemd met de verantwoordelijkheid voor het realiseren van een deel 
van de CO2 reductie van 49%, omdat pas volgend jaar duidelijk wordt hoe groot dat deel is. 
Wethouder Briels geeft aan dat de MRE actief betrokken is in dit proces. Zij leveren de 
kartrekker en leggen de verbinding tussen de sub-regio’s. Eind dit jaar wil men de concept RES 
voorleggen aan de raden. De rol van de industrie ligt al vast. Zij moeten maatregelen nemen. 
Ook de kennisindustrie wordt er bij betrokken. De verdeling van lusten en lasten over de 
burgers is rijksbeleid. DE RES en de visie buitengebied moeten sterk met elkaar vervlochten 
worden. Daar is aandacht voor bij het opstellen van de visie. De RES zal tweejaarlijks worden 
herijkt, zodat nieuwe ontwikkelingen telkens verwerkt kunnen worden. 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen.

10. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.
Er zijn geen mededelingen. 

11. Rondvraag.
De heer Strijbosch verwijst naar een artikel in de MooiLaarbeekkrant waarin melding wordt 
gemaakt van het rooien van een bosplantsoen aan De Trompetter in Aarle-Rixtel. Dit omdat het 
plantsoen regelmatig wordt vervuild. Hij protesteert hiertegen omdat de biodiversiteit in de 
groenste gemeente behouden moet blijven en de vervuilers moeten worden gestraft.
De heer Van Bree informeert naar de stand van zaken ten aanzien van de Heuvel in Lieshout. 
De heer Hendriks sluit zich aan bij het pleidooi van de heer Strijbosch over het bosplantsoen.
Verder vraagt hij aandacht voor de algengroei in de vijver voor het gemeentehuis.
Wethouder Van der Zanden geeft een toelichting op het voornemen van het college om het 
bosplantsoen te rooien. Er is bamboe geplant en er wordt groenafval gedumpt. Dat zorgt voor 
overlast bij omwonenden. Men spreekt elkaar hier niet op aan. Het opruimen kost de 
gemeenschap veel geld en nodigt mogelijk ook uit om afval te blijven dumpen. Vandaar dat het 
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rooien van het bosplantsoen volgens het college de beste oplossing is. Op verzoek van de 
commissie is zij bereid te wachten met rooien totdat er overleg is geweest met het 
dorpsplatform. De vragen van de heer Hendriks en Van Bree zal zij doorgeven aan de 
desbetreffende portefeuillehouders zodat deze schriftelijk kunnen worden beantwoord. 
De heer Van der Heijden merkt op dat er volgens de toezeggingenlijst in de vergadering van de 
commissie Ruimtelijk Domein een terugkoppeling zou komen op de moties over duurzame 
landbouw, het geboortebos en de Leonarduskerk. Hij vraagt wanneer de commissie deze 
tegemoet kan zien. 
Wethouder Van der Zanden geeft aan dat de motie over het geboortebos in de volgende 
vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein aan de orde komt. Met betrekking tot de twee 
andere moties zal zij de vraag doorspelen aan de desbetreffende portefeuillehouders.

12. Sluiting.
De voorzitter sluit vervolgens de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 12 september 2019.

De griffier, De voorzitter,

                                                                                                                   

M.L.M. van Heijnsbergen J.P.H. Gruijters


